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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 

Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  

 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  

 
Tid och plats: onsdag 5 oktober 2022, 13:00 – 15:00, plats: Bangsalen/via Zoom 

 

  
Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anja Hirdman Prefekt i tjänsten/ordförande 

Marina Dahlquist  Stf prefekt i tjänsten  

Peter Erell Admin. chef (adjungerad, ej rösträtt) 

  

Malin Wahlberg IMS Lärare/forskare (FILM) 

Paula von Wachenfeldt IMS Lärare/forskare (MODE) 

Mattias Ekman IMS Lärare/forskare (JMK) 

Maria Nilsson (via Zoom) IMS Lärare/forskare (JMK) 

Andreas Widholm, suppl. 

ersätter Anna Roosvall 

IMS Lärare/forskare (JMK) 

  

Ole Johnny Fossås IMS Studenter forskarnivå (SUS) 

  

Petrus Dahlbeck IMS TA-personal 

Barbara Pol IMS TA-personal 

 

Övriga 

Henrik Schröder (via 

Zoom) 

 

 

Utbildningssamordnare (föredragande) 

Anna Åberg 

Marie Jonsson Ewerbring 

 

Ekonom 

Ekonom 

  

  

Protokollförare:  

 

  

Svante Emanuelli Kommunikatör (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 

 

§1. Öppnande.  

Fastställande av 

dagordning  

 

 

 

 

Mötet öppnades. Dagordningen fastställdes.  

  

 

§2. Utseende av 

justeringspersoner 

 

 

Utsågs Malin Wahlberg och Maria Nilsson.  

 

 

 

 

§3. Föregående 

protokoll  

 

 

 

Föregående protokoll lades till handlingarna utan anmärkning. 

Föregående protokoll från 7 september 2022 skickas ut med 

kallelsen till personal@ims.su.se den 28 september 2022  

(se kallelsens bilaga 1). 

 

§4. Anmälan av 

 

a) Revidering kursplan MK7034 Mediearkeologi, avancerad 

nivå i medie- och kommunikationsvetenskap  

(se kallelsens bilaga 2) 

Föredragande: Henrik Schröder 

 

Kursen kommer nu även kunna ges på distans, enligt taget 

prefektbeslut. Kursansvarig är fullt införstådd med denna 

kursplansförändring. 

 

b) Institutionens kris- och katastrofplan  

(se kallelsens bilaga 3) 

Föredragande: Anja Hirdman 

 

Anja Hirdman rapporterade att några extra kontaktuppgifter 

kommer att läggas till nuvarande kris- och katastrofplan. 

Krisgruppens privata mobilnummer kommer dock att lyftas ut, 

då tjänstemobilnummer redan förekommer.  
Dokumentet kommer att publiceras på webben under Om 

institutionen, rapporterade Anja Hirdman.  
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§5. Informations-

punkter 

 

 

 

1. Information från prefekterna  

 

Prefektråd ägde rum i måndags. Diskussionerna kretsade 

mycket kring ekonomifrågor. 

 

Nya höjningar av hyreskostnader har aviserats.  

 

Ny medarbetarundersökning går ut 24 oktober 2022.  

 

Sedan den nya LAS-lagen trädde i kraft den 1 oktober, har en 

av våra vikarierande medarbetare lasats in, och kommer nu 

erbjudas en fast anställning. 

 

Den 26 september hölls institutionens personalmöte. Det kan bli 

aktuellt i framtiden med att de som inte kan delta får anmäla 

förhinder. 

 

Ett möteskalendarium kommer upprättas på webben för lärar-, 

forskar- och handledarkollegier samt arbetsmiljögrupper.   

 

Marina:  

Vår hedersdoktor, professor , Columbia University, 

promoverades i fredags den 30 september, och har nu lämnat 

Stockholm.  

 

Intendent  gick i pension i den 30 september 

efter mer än 40 år vid universitetet.  

 

Rättigheterna för filmvisning. En fortsatt dialog med juristerna 

vid universitetet förs. En möjlig tolkning av regelverket skulle 

kunna innebära att institutionens filmvisningar inte ska 

betraktas som offentliga visningar. Det skulle dock medföra 

krav på att lärarna får föra närvaro vid insläpp. All information 

om filmtitlar på webben måste då tas bort.  

 

Pågående utlysningar: Institutionen för mediestudier söker  

1 lektor i journalistik, 2 biträdande lektorer i medie- och 

kommunikationsvetenskap, 2 doktorander i medie- och 

kommunikationsvetenskap samt 2 doktorander i filmvetenskap. 
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2. Information från administrative chefen  

[Föredragande: Peter Erell] 

Ekonomisk uppföljning Tertial 2  

(se kallelsens bilaga 4.1 – 4.4) 

 

Peter Erell rapporterade om ekonomiuppföljningen av Tertial 2, 

2022.  

T2 ger en indikation om vart vi är på väg. T2 motsvarar till stor 

del sommarmånaderna (red. anm. maj-aug) då aktiviteten 

vanligtvis är lägre.  

 

”Institutionens totala resultat efter 2:a Tertial 2022 visar ett 

överskott på + 1 361 tkr” beror ” vilket till stor del på 

förändring av semesterlöneskulden”. 

 

Vi kommer att äska (be om) ett lägre antal studenter inför nästa 

år. Såsom togs upp på personalmötet 26 september kommer 

flertalet institutioner vid HumFak, inklusive IMS underprestera 

i år. Vilket kan innebära en återbetalning till fakulteten, Vi 

inväntar budgetberedningens besked kring detta.  

 

 

3. Information från lärarrepresentanter   

Inget att rapportera.  

 

4. Information från studeranderepresentanter   

Studentrepresentanten på forskarnivå, Ole Johnny Fossås, 

berättade att doktorandrådet träffats den 20 september.  

 

Han berättade att doktorandrådet ser fram emot att få välkomna 

två nya doktorander i filmvetenskap respektive två i medie- och 

kommunikationsvetenskap. Rådet hoppas att de blivande 

doktoranderna tidigt ska kunna informeras om de nya 

etikprövningskraven.  

 

Doktorandrådet är bekymrat över att Modevetenskapen för 

närvarande inte har något Forskarkollegium.  

 

 

§6. Beslut Inga beslutspunkter hade inkommit.   

  

 

§7. Diskussion 

 

- 
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§8. Övriga frågor 

 

Anja Hirdman informerade om att policydokumentet om 

etikprövning gått ut till JMK:s och Filmvetenskapens 

forskarkollegier. Bl.a. ska ansvarsfrågan och språkfrågan 

förtydligas i policydokumentet – så att det tydligare framgår att det 

finns en forskningshuvudman (dvs. lärosätet Stockholms 

universitet), behörig företrädare som är prefekt/föreståndare och att 

huvudhandledaren är den ansvarige forskaren för doktoranders 

ansökningar vilket inkluderar ansvar för språkfrågan (alla 

ansökningar ska vara på svenska).  

Prefekterna har vid flera tillfällen tagit upp etikfrågan med 

rektorskansli och dekan, samt fakultetsnämnd. De problem som det 

innebär för flera av enheternas anslagsforskning och för 

doktorander, behöver tas upp högre upp i organisationen.  

Det är viktigt att institutionen har en god dokumentation om 

etikprövningar, och att vi alla har en klar idé om vad god 

forskningssed innebär.  

 

Informationsmöte om etikprövning av forskning som avser 

människor. På svenska. Tisdag 18 oktober kl. 10.00-11.00. 

Information och anmälan här.  

 

Information meeting about ethical review of research involving 

humans. In English. Wednesday 23 November at 14.00-15.00. 

Information and registration here.   

  

Doktoranderna  

 har lämnat in sina etikprövningar.  är i 

slutfasen av sin ansökan. 

 

Marina kommer kalla till möte med etikgruppen för att diskutera 

policydokumentet och pågående etikprövningar. I etikgruppen ingår 

förutom Marina Dahlquist själv, även , 

studierektorerna för forskarutbildningarna, doktorandrådets 

ordförande  och dess vice ordförande Ole Johnny 

Fossås.  

 

Studentrepresentanten på forskarnivå, Ole Johnny Fossås, undrade 

om policydokumentet ska tas upp vid kommande IS. Ordförande 

bekräftade att det kommer tas upp på IS (efter att det först tagits upp 

av etikgruppen).  

 

§9. Mötet avslutas 

 

Mötet avslutades. 

 






